

1 吉隆坡国际机场 - 成田国际机场

在吉隆坡国际机场集合飞往成田国际机场,机上过夜

2 成田国际机场 - 新千岁国际机场 - 登别

转搭国内航班前往新千岁国际机场

登别地獄谷

常年弥漫着泉水翻滚沸腾的景象

[™]3 登别 - 函馆

大沼公園

是以风景如画、点缀着小岛的湖泊和雄伟的火山 ——驹岳山而闻名

函馆植物园

"猴山温泉"是出现于每年12月至次年五月间的冬季限定景观, 在这里可以看到日本猕猴在温泉中悠游自得的可爱身影。

金森红砖仓库

建于明治和大正时期的历史建筑群,融合了历史与现代商业 元素,现已改为购物和餐饮综合设施

函馆山看夜景 (含缆车)

被米其林绿色指南日本评为三星景观

4 函馆 - 洞谷湖 - 札幌

函馆朝市

北海道三大传统市场之一

洞爷湖展望台

一览洞爷湖美景

昭和新山

昭昭和新山是日本最年轻的山脉之一,位于北海道,由1943年至1945年间火山喷发形成。它以昭和天皇的当代统治时期命名

熊牧场

这里饲养着约数十头北海道棕熊,您可以在此近距离接触这些 野生动物。

薄野欢乐街 Or 薄野拉面街

它是"味增拉面"的发源地,也是第一个将"札幌拉面"推向全国, 打响名号的地方。 5 札幌-小樽-札幌

小樽运河

小樽市最著名的地标,曾经是小樽港口的运输区,如今已转变 为观光景点区。

小樽步行道 + 小樽八音博物馆

沿着小樽运河漫步,沿岸的一排仓库已改造成博物馆、咖啡厅 和特色商店等。

白色恋人公园

白色恋人巧克力工厂

札幌JR站购物中心

狸小路商业街

长约1公里的商业街,拥有超过150家店铺,提供各种选择, 包括纪念品、服装、咖啡厅、小吃等

6 札幌 - 新千岁国际机场 - 成田

大通公园 + 札幌电视台

大通公园每年都会举办著名的北海道札幌雪祭。 札幌电视台建于1957年,其高147.2米,观景台位于90.38米处。

北海道神宫

建于1869年,是北海道最具代表性,规模最大的神宫。

北广岛Mitsui Outlet购物城

北海道最大规模的购物中心,集合了除了海外奢侈品牌外, 也有国内人气品牌的全系列商品

千葉 - 成田国际机场 - 吉隆坡国际机场

接送至成田国际机场乘搭飞机返回吉隆坡国际机场



·Hakodate Goryokaku Park 五稜郭



KUL Airport - Narita Airport

Meet at KLIA Airport for departure, overnight on flight.



NRT Airport - Chitose Airport - Noboribetsu

Transfer to Chitose Airport by flight.

Noboribetsu Hell Vallev

Also known as Jigokudani, column of hot water and steam belching from crevices, resembling hell.



Noboribetsu - Hakodate

Onuma Park

is known for its picturesque, island dotted lakes and majestic volcano, Mount Komagatake.

Hakodate Tropical Botanical Garden

(Hot-Tubbing Monkeys) - Watch the Snow Monkeys from 1 Dec to 31 Mar.

Hakodate Redbrick Warehouse

Atmospheric shopping complex in the bay area.

Mt Hakodate Ropeway

Ranked among Japan's three best night view.



Hakodate - Toyako - Sapporo

Hakodate Morning Market

One of the three biggest seafood market in Japan.

Toyako Sairo Observation Deck

IHas a Great view of Lake Toya.

Mt Showa Shinzan

It is one of the Japan's youngest mountains and it was named "Showa New Mountain" according to the contemporary reign of the Emperor Showa.

Bear Ranch

Get closer to Hokkaido brown bears.

Susukino Ramen Alley

It is the birthplace of 'Miso Ramen' and is also the first to put 'Sapporo Ramen' on the map and make it a nationwide name.



Sapporo-Otaru-Sapporo

Otaru Canal Rows of old warehouse built of stone stand along the canal. There is a stone-paved promenade and the oldfashioned gas lampsare lit and provide a romantic atmosphere.

Otaru Handicraft Street+Music box musuem

Renowned for its glass handicrafts, music box museum, art gallery, ice-cream & dessert shops. A perfect place for a stroll, souvenir shopping and to satify your sweet tooth!

Shiroikoibito Park

Factory where the famous Ishiya's chocolate cookies are máde

Sapporo JR Station Shopping mall

Tanukikoji Street

Have fun shopping here with more than 150 shops ranging from souvenirs, clothing, cafes, snacks and etc. Drive past Susukino, Sapporo's most famous night life and entertainment area.



Sapporo - Chitose Airport - Narita

Odori Park + Sapporo TV Tower Photostop Located in the heart of Sapporo and Hokkaido's famous Sapporo Snow festival is being held here every year. The Sapporo TA tower, built in 1957, it is a 147.2 metre-high TA tower with an observation deck at a height of 90.38 metres.

Hokkaido Shrine

Build in 1869 and is one of the most popular temples in Hokkaido

Mitsui Outlet Park Kitahiroshima

A large-scale outlet mall with about 180 stores. It is also one of the largest outlet mall in Hokkaido region.



Chiba - Narita Airport - KUL Airport

Transfer to Narita Airport for flight departure.





Hakodate Tropical Botanical Garden (Hot Tubbing Monkeys)

函馆植物园观看猴子泡温泉



Enjoy viewing Mount Hakodate (rated three stars in Michelin Green Guide Japan)

欣赏被米其林评为三颗星景观-函馆山

餐食 & 酒店住宿 MEALS & ACCOMMODATIONS

当地特色餐:5早餐,5午餐,5晚餐(酒店自助餐,鲑鱼陈陈燒, 北海道拉面,涮涮锅,BBO,北海道长脚蟹畅吃)

Meals: 5 breakfasts, 5 Lunches, 5 Dinners (Hotel dinner buffet, Salmon Chan Chanyaki, Shabu Shabu set, Hokkaido Ramen, Yakiniku, Hokkaido Crab) Accommodation 住宿: 登别 – 1晚 (温泉酒店) | 函馆 – 1晚 (泉酒店)
 | 札幌 – 2晚 (市中心) | 千葉 – 1晚

Noboribetsu – 1 night (onsen) | Hakodate – 1 nights (onsen) | Sapporo –2 nights (city center) | Chiba – 1 night

条规 TERMS & CONDITIONS

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改, 恕不另行通知。 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间, Sense Japan将保留更改或取消行程的权利。

Sense Japan reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

- 详情条规,请参阅单据背页 For other terms & conditions, refer overleaf of invoice
- 团队确认出发有最低人数要求
 Minimum group size is required for a confirmed departure.

每位参与Sense Japan旅游团的成员,必须为自身安全或行为负责。
 若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等),
 因而引发额外支出的问题, Sense Japan一概不负责,旅客需自行负责额外费用。

Every person participating in Sense Japan tours shall travel at his/her own risk. WE shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or others causes.

- 以上图片仅供参考,请以实物为准 All pictures shown are illustration purpose only.
- 行程的中文和英文描述内容若有不同,将以英文版为准 In the event of discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer to English Version.

日本团 - 附加条规 JAPAN TOURS

ADDITIONAL TERMS & CONDITIONS

- 所有行程以中文讲解为主。若有需要,将提供简单的英语翻译。
 Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
 Triple Room Third person shall be based on a roll-away bed.
- 房型以两张单人床为主
 Room type are based on twin sharing room.

旅行必备 TRAVEL ESSENTIALS

 护照或签证-团员有责任确保护照有效期至少6个月以上(从返程日期 算起),并且取得必要的签证和准证

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at lease six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。
 Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Flight Details - Subject to Change

Date	Flight	Routing	Time
	OD 872	KUL / NRT	0010 / 0825
	DOMESTIC FLIGHT	NRT / CTS	TBA
	DOMESTIC FLIGHT	CTS / NRT	TBA
	OD 873	NRT / KUL	0925 / 1555

注意事项 IMPORTANT NOTES*

- All MISC charges are subject to change without prior notice.
- Seats availibility and tour fare discount are subject to first come first served basis.
- Flight schedule above is subject to change.
- Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

Tour fare: